



Verslag van de vergadering d.d. 26 november 2025

1. Opening en vaststelling van de agenda

Voorzitter Theo opent de vergadering. Hij merkt op dat er weinig aanwezigen zijn. Rutger moet vanavond eerder weg, dus het agendapunt over straatvuil zal naar voren geschoven worden.

Wilma is verhinderd, dus er is geen notulist, maar de vergadering wordt opgenomen, zodat zij er thuis een verslag van kan maken.

Maurits komt iets later, evenals Roy Luca.

Met kennisgeving afwezig: Jan Klene, Shirley Lehman, Doortje van Laarhoven.

Misschien goed om aan het eind van de vergadering het wijkfeest nog even te evalueren.

De agenda wordt vastgesteld.

2. Verslag vergadering van 17 september 2025

Pag. 1: minimaal 70% van de bewoners moet akkoord gaan met het plan over het dichtmaken van de portieken: dit gaat door. Mia geeft aan dat het waarschijnlijk volgend jaar zomer zal worden.

De grijze strepen op de Jan Kriegestraat: Roy weet hier meer over te vertellen, dus dit onderwerp houden we even aan totdat hij aanwezig is.

Pag. 2: **Mia:** Inger komt misschien zo nog even, maar de 2e kerstdagviering gaat door. Als er meer dan 50 gegadigden zijn, dan wordt het in de Kruiskerk gehouden. Het is in principe gratis, maar je moet je wel inschrijven.

Pag. 3: voetpadbord aan de andere kant van de Kwakelbrug: er is nog geen duidelijkheid over, dus dit blijft op de agenda staan.

Pag. 4: rotzooi rond het winkelcentrum: mensen vertikken het om het in de containers te deponeren. Theo heeft geen contact met de winkeliersvereniging. Moet het nog een keer binnen de gemeente bekeken worden?

Mia: het zijn eigenlijk de bewoners, dus Stef (Jumbo) hoeft er niet achteraan om de bewoners aan te spreken. Dat is iets wat de gemeente moet doen. Een uur nadat de boel opgeruimd is, ligt er weer overal troep.

Jolanda: dat is momenteel overal in Nederland. Als je ziet wat er in Amsterdam en Den Haag naast de containers wordt gedumpt, is echt idioot.

Het is iets van Cazas en van de gemeente. Misschien moeten er foto's van gemaakt worden en aan Cazas en gemeente gestuurd worden.

Pag. 7: gesprek tussen Maurits en Roeland over de glasbakken: het lawaaiprobleem is opgelost.

De notulen worden verder goedgekeurd.

3. Mededelingen

Er komt begin december weer een wijkkrant uit. Theo heeft hem al digitaal ingezien. Het ziet er weer perfect uit.

Er is een brief van de gemeente gekomen, waarin de stand van zaken weergegeven wordt rond de toekomst van de wijkplatforms in relatie tot gebiedsgericht werk. Het is een update, dus geen nieuw verhaal. De gemeente is bezig met het grote thema gebiedsgericht werken: het beleid ontwikkelen, het kader stellen etc. Daarbinnen zitten wijk- en dorpsplatforms als hoofdstuk. Het eerste wat straks gaat gebeuren is dat er een kaderdocument komt, waar het College van B&W iets van moet vinden.

Inger: de 2e kerstdagviering is in principe in De Plint. Als er meer dan 50 aanmeldingen zijn, dan kan het in de Kruiskerk. We kunnen boodschappen doen bij de Jumbo, we zijn nog met de bakker bezig en de kerk helpt ook mee, ook als het in De Plint gehouden wordt. We zijn nog op zoek naar mensen die willen zingen of pianospelen. Iedereen is welkom, mensen van alle leeftijden.

Het jongerenwerk van Buurtwerk heeft de aanbesteding verloren, dus is per 1 januari niet meer actief. Wie de nieuwe partij wordt, is nog niet bekend. De opdracht van de buurtverbinders wordt wel voortgezet, dus die blijven gewoon doorgaan. De gemeente is verplicht om eens in de zoveel tijd een nieuwe aanbesteding te doen. Dan moet je een plan schrijven met een bedrag erbij en welke partij met een goed plan komt voor het minste geld, die wint het. In december volgt meer informatie.

Rutger: jongeren schijnen boos te zijn dat de gemeente geen jeugdhonk voor hun wil betalen. Deze discussie wordt nu niet aangegaan, maar komt in december of volgend jaar aan de orde, want het is wel een belangrijk onderwerp.

4. Van en voor de wijkagent

In de nieuwe wijkkrant staat een mooi interview met Jan en Mike, met foto erbij.

Jan: over jeugd: er is in Woerden een aantal overlastplekken geweest. Daar is op ingezet door verschillende partijen. Als we bepaalde jeugd stelselmatig signaleren in combinatie met overlast, dan gaan we samen optrekken met de gemeente en dan

kunnen er brieven verspreid worden onder de namen die wij weten, om met hen in gesprek te gaan. Er kan soms iets onder liggen waardoor ze overlast veroorzaken, bijvoorbeeld zorgen thuis, behoefte aan een plek om te kunnen hangen. Dat kan heel breed zijn, maar bepaald gedrag kan gewoon niet op straat en dan wordt de brief dus verzonden. Dit beleid is gepresenteerd in een gesprek op het gemeentehuis. Om dat in goede banen te leiden zijn er wat partijen bij betrokken. Wat we hebben gezien, is dat niet alleen de jeugd die een brief heeft ontvangen erop af is gekomen, maar ook jeugd die een generatie terug op straat heeft gehangen. Dat gesprek is niet heel soepel verlopen, maar ook niet heel negatief. Er was wel ruimte voor verbetering. Er kunnen goede afspraken gemaakt worden, maar het moet wel van twee kanten komen.

Kort na het gesprek werd er twee keer een brievenbus opgeblazen. Dan doe je je best en dan is dit het resultaat dat je krijgt.

Jan was van plan om een werkgroep te formeren en korte metten met die gasten te maken, maar collega's floten me terug, laten we ze even de kans geven. Het gesprek is van meerdere kanten frustrerend geweest. Er moet elke avond extra surveillance komen en dat gebeurt nu ook. Hierna zijn geen meldingen meer geweest van overlast.

Over buurtvaders: het is nog niet helder of deze aanwezig zullen zijn tijdens Oud&Nieuw.

Roy geeft een aanvulling: neem contact op met de Driehoek. Er zijn contacten geweest, ze staan er positief tegenover.

Er zijn contacten gelegd met de scholen. Daar gebeurt van alles, dus dat heeft ook veel aandacht.

Langzaam komen er meer verdachte situaties en woninginbraken. Nog niet in deze wijk, maar in de Bomenbuurt. Goed om te benoemen dat er een toename lijkt te zijn. Verzoek is om alert te zijn. We zijn altijd benieuwd naar kentekens en signaleringen.

Theo: er is door de politie veel aandacht voor deze problematiek en dat is een compliment waard.

Mia: bij een transformatorhuisje voor de Willem Alexanderschool aan de Jozef Israëlsaan slapen mensen. Tip: je kunt er een foto van maken en aan Jan sturen.

Inger: jongerenwerkers zijn druk bezig met voorlichting geven over vuurwerk en ze gaan ook nog de straat op met oliebollen.

5. 2026: vergaderdata en politieke avond op 11 februari

De vergaderdata zijn genoemd in het verslag en komen ook op de site te staan. De politieke avond is op 11 februari. Dat is een belangrijke datum. In maart zijn er namelijk gemeenteraadsverkiezingen en eens in de 4 jaar wordt er een politieke avond speciaal voor onze wijk gehouden, in de Kruiskerk. Voor de mensen die niet precies weten wat de opzet is: alle partijen kunnen hun promotiemateriaal op tafels neerleggen. Om 20.00 u geven we elke partij de gelegenheid om in maximaal 5 minuten te vertellen wat er in hun programma staat en dan specifiek gebaseerd op onze wijk. Na de pauze volgt een plenaire discussie. Aan het eind van de avond heeft iedereen dan een gefundeerd stemadvies.

6. Straatvuil en schoonmaakacties: samenwerking bewoners en Zero Waste

Rutger: Zero Waste was niet op de hoogte dat we elke dag opruimen. Zolang wij open zijn, wordt er opgeruimd. Je doet dat als bedrijf aan de ene kant om een wit voetje te halen en aan de andere kant voor het milieu. Door Zero Waste hebben we een aantal mensen gevonden die heel lichtjes betaald worden. Het zijn mensen met een beperking, van de Terugwinning. Ze kijken er naar uit om het te doen. Elke eerste zaterdag van de maand wordt 3 uur lang de hele wijk tot aan de Leidsestraatweg schoongemaakt. Van 22 compleet volle vuilniszakken zijn we teruggegaan naar 15. Alle schoonmakers krijgen complimenten, dus het werkt ook als een sociale cohesie.

Rutger heeft nieuwe hesjes laten maken met de opdruk "Vrienden van De Steeg". Als mensen zich willen aanmelden, dan zijn ze van harte welkom.

Het gebeurt, zoals gezegd, één keer per maand en het vuil is al 30% minder geworden. Het lijkt alsof het iedereen een beetje aansteekt. Dat is een soort besmettelijk gedrag.

Inger: de jongens die bij Rutger werken zijn heel trots op wat ze doen. Ze spreken 7 dagen per week mensen aan.

Mia: misschien leuk om een naam voor de groep te laten bedenken.

Rutger: ook betere kleding is belangrijk. Dat zal besteld worden. En inderdaad leuk om een clubje van tien mensen een keer extra in het daglicht te zetten. Dat zou in de wijkkrant kunnen.

Jolanda: het is de bedoeling om daar in 2026 een item van te maken en daar meer aandacht aan te geven. Na de vakantie heeft een hele opgaande lijn plaatsgevonden en dat kan in 2026 echt een mooi ding worden.

Theo: ook zijn er in de wijk heel veel "stille" vuilprikkers die elke dag of elke week een paar keer in hun eigen straat een rondje lopen en vuil meenemen. Ze willen niet in het zonnetje gezet worden, maar ze doen wel heel veel.

Zero Waste doet veel voor scholen en aan bewustmaking. Er zijn nog niet veel bewoners aangehaakt, dus in het nieuwe jaar hebben we daarin nog wel wat te doen.

7. Sociale veiligheid: hoofdthema 2026

Het is een goed thema om volgend jaar wat prominenter op de agenda te zetten. Het is een containerbegrip, maar vandaag willen we graag wat ideeën ophalen en die voegen we bij elkaar, zodat we er volgend jaar in de vergaderingen op een geordende en gestructureerde manier aandacht aan kunnen besteden. Het is mooi om elke vergadering een onderwerp uit het domein sociale veiligheid aan de orde stellen. Dan krijg je een rode draad door de agenda heen en dan is er aan het eind van het jaar toch een X aantal thema's behandeld.

Wat zouden goede onderwerpen zijn om te behandelen?

- Jeugdproblematiek in brede zin. Maar ook: kunnen we perspectief bieden aan de jongeren?
- Sociale veiligheid in relatie tot verkeersproblematiek. Dat is niet alleen parkeren, maar het heeft ook te maken met doorstromend verkeer door de wijk heen dat hier niet hoort te zijn.
- Sociale problematiek in relatie tot veiligheid. De sociale leefomgeving.
- Sociale veiligheid in relatie tot de omgeving. Het gaat bijvoorbeeld om verlichting 's avonds, denk aan femicide. Welke beleving heb je als je in je eentje over straat loopt, met name als (jonge) vrouw. Maar het gaat ook om geweld in de familiale sfeer dat kan uitmonden in moord en doodslag.

- Stalking, digitale veiligheid (met mobieltjes).

Welke partijen/organisaties hebben we daarbij nodig om het tot een succesvolle avond te laten worden? De politie is er sowieso bij als het nodig is.

Roy: vanaf volgend jaar kunnen we een leidinggevende van een sociaal team dat in de wijk zit uitnodigen: Woerden Wijzer, dan heb je goede info.

Cazas is ook nodig als het gaat om de problematiek van de huurders, het buurtwerk, het energieteam (Jan Bikkers), de verlichting.

8. Stand van zaken winkelcentrum Tournoyveld

Roy: er is in het College een stuk geweest met het verzoek van de projectontwikkelaar dat hij zijn voorkeur na alle onderzoeken uitspreekt om het winkelcentrum toch hier naar het veld te verplaatsen en dat is nu als persbericht naar buiten gegaan. Nu is het de vraag hoe daarop gereageerd gaat worden. Er zijn uiteindelijk vier locaties onderzocht.

Theo: het gaat over de tijdelijke huisvesting winkelcentrum Tournoyveld. Het besluit is door het College genomen dat het op het speelveld gaat plaatsvinden, daar gaat het persbericht over. Er zit nog één conditie aan vast: de verkeersafwikkeling. Daar moet goed over nagedacht worden. Er is een besluit genomen door het College dat het veld de minst slechte oplossing is.

Een onderzoeksbureau dat met name verkeerszaken afwikkelt, heeft de opdracht gekregen om de verkeersafwikkeling rond de tijdelijke locatie nog eens goed te bekijken en wat daarvoor de mogelijke oplossingen zijn. Maar ook heeft het de opdracht gekregen om te kijken naar de verkeersafwikkeling als hier het nieuwe winkelcentrum met alle gebouwen die erbij komen klaar is en welk effect dat heeft op de verkeersafwikkeling. De gemeente speelt volgens Theo de kosten door naar Kerckebosch. **Roy** zal dat nagaan en stuurt daarop aan.

Het persbericht staat op de sociale media en op de gemeentesite.

Theo: de Raad is voor de vakantie akkoord gegaan met het plan dat er nu ligt. De hele procedure van ontwikkeling van definitief ontwerp met inspraak etc. gaat nu pas lopen.

9. Terugblik op het wijkfeest

De commissie heeft goed werk gedaan. Het weer zat niet mee. 's Ochtends was het mooi, maar vanaf de middag is het niet meer droog geweest.

De plaats waar de stand van het wijkplatform stond (binnen) was prima. Er zijn verder geen vrijwilligers uit voortgekomen. De meeste mensen zijn waarschijnlijk gewoon te druk.

10. Rondvraag en sluiting

Jelle: op welke manier zijn jullie betrokken bij het nieuwbouwproject bij de Roemeniemarkt?

Theo: daar zijn we niet bij betrokken, maar ik volg wel de discussies die daarover gevoerd worden. Er ligt nu een tweede ontwerp. Er is ooit een ontwerp gemaakt, maar er kwam vanuit de straat die daar achter ligt veel commotie. Er zou een parkeerterrein achter komen dat zou uitmonden op de achterliggende straat. Het nieuwe ontwerp behelst twee woonblokken, één voor begeleid wonen, de ander voor appartementen voor ouderen met de uitrit naar de Leidse Straatweg. Het is een beeldkwaliteitsplan, de eerste contouren zijn nu geschetst. We zijn er verder als wijkplatform niet bij betrokken.

Mia: eigenlijk had dit bij de mededelingen gemoeten: de bollenactie van Kleur&Fleur is dit jaar niet doorgedaan. De organisatie onder leiding van Ton Rullman komt er niet aan toe. Ook was niet duidelijk wat de locatie van de nieuwe bollen zou worden. Het zou misschien kunnen plaatsvinden tijdens de boomfeestdag van 2 maart en het zou fijn zijn als er ook jongeren bij konden komen. Misschien is het mogelijk om een nieuwe Kleur&Fleur te ontwikkelen in combinatie met scholieren.

Roy was blij wat hij hoorde van de politie. Het College zit er bovenop, maar fijn dat de samenwerking met de Boa's en de wijkcontacten goed verloopt.

Maurits: het geluid wat betreft de glasbakken is geregeld!

Om 21.40 u sluit Theo de vergadering.

Volgende vergadering is 17 december.